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Zápisnica 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, ktoré sa uskutočnilo dňa: 

21. novembra  2022 / pondelok/ o 9:00 hod. 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne otvoril primátor mesta Mgr. Richard 

Rybníček. Privítal novozvolených poslancov, vzácnych hostí a ostatných pozvaných (viď 

prezenčná listina).  

Zasadnutie viedol 

Mgr. Richard Rybníček 

 

Prítomní poslanci 

Ing. Richard Ščepko, Mgr. Miloslav Baco, Martin Barčák, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. 

Drahoslav Bočák, Mgr. Marián Bohuš, Mgr. Kamil Bystrický, Mgr. Ján Forgáč, Mgr. Martina 

Gabrhelová, Dominik Gabriel, JUDr. Mgr. Naďa Lorencová, Bc. Mária Machová, Mgr. 

Richard Medal, Ing. Miloš Mičega, Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art, Mgr. Michal Moško MBA, 

Ing. Ladislav Paška, Mgr. Martin Petrík, JUDr. Martin Smolka, Ing. Tomáš Vaňo, Mgr. 

Ľubomír Vavruš, Patrik Žák B.S.B.A. 

Neprítomní poslanci 

Eva Struhárová, PhD. Peter Hošták MBA, Ing. Ladislav Matejka  

Ospravedlnili sa 

Eva Struhárová, PhD. Peter Hošták MBA, Ing. Ladislav Matejka  

Overovatelia zápisnice 

JUDr. Martin Smolka, Dominika Gabriel 

Skrutátori 

Mgr. Martin Petrík, Bc. Mária Machová 

 

  



 

2 

A: Slávnostná časť 

BOD číslo 1 

Otvorenie 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážené dámy, vážení páni, dovoľte mi, aby sme začali naše slávnostné ustanovujúce 

zastupiteľstvo hymnou Slovenskej republiky, takže prosím, keby sme sa mohli postaviť.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážené dámy, vážení páni, na základe § 12 ods. 1 tretia veta zákona č. 369/1990 Z. z. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov otváram ustanovujúce zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, na ktorom vás všetkých srdečne vítam. Dovoľte mi 

zároveň osobne privítať aj čestných hostí pozvaných na dnešné zastupiteľstvo, ktorými sú: 

Ing. Juraj Liška, primátor mesta Trenčín, nech sa páči, 

Ing. Branislav Celler, primátor mesta Trenčín, 

Doc. Ing. Jozef Habánik, PhD., rektor Trenčianskej univerzity, 

pplk. Mgr. Ing. Juraj Štilicha, riaditeľ KR PZ v Trenčíne, 

plk. Mgr. Jaroslav Mrákava , riaditeľ OR PZ v Trenčíne, 

Ing. Tomáš Janík, MBA riaditeľ FN Trenčín,   

Ing. Boris Ilkyw, riaditeľ ÚPSVaR v Trenčíne, 

MUDr. Ľudmila Bučková, MPH riaditeľka RÚVZ v Trenčíne, 

Radovan Horný, Dobrovoľný hasičský zbor Opatová, 

Lukáš Michalec, Dobrovoľný hasičský zbor Trenčín - Záblatie, 

PaedDr. Ľubomír Havran farár-dekan, Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Trenčín. Pán dekan, 

potom požiadal aj o príhovor. 

Inžinier teda pardon otec Mgr. Igor Cingeľ, farár Gréckokatolícka cirkev, Farnosť Trenčín,  

Barbora Jajcay členka mestskej volebnej komisie,  
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Ing. Edita Prekopová, riaditeľka Sociálnych služieb mesta Trenčín, m.r.o. 

a Ing. Roman Jaroš, riaditeľ Mestského hospodárstva a správy lesov, m.r.o.  

 

Verím, že som na nikoho nezabudol. Ďakujem vám za vašu vzácnu účasť. Toto zasadnutie bude 

rozdelené do dvoch častí. Prvá časť zasadnutia bude slávnostná, jej hlavným cieľom bude 

oboznámenie sa s výsledkom s výsledkami volieb a zloženie sľubu primátora a poslancov, druhá 

časť zasadnutia bude už pracovnou, a to v zmysle uverejnenej pozvánky. Na dnešné zasadnutie 

sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnil pán poslanec Hošták, pani poslankyňa Struhárová a 

nepríde ani pán poslanec Matejka, ktorí zložia sľub na najbližšom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva, ktorého sa zúčastnia.“  
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BOD číslo 2 

Oboznámenie s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa uskutočnili dňa 

29.10.2022 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Teraz by som odovzdal slovo pani Barbore Jajcay, členke mestskej volebnej komisie, aby 

oboznámila prítomných s výsledkami volieb v meste Trenčín na funkciu primátora mesta 

Trenčín a poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Tento materiál mala pôvodne 

predložiť Mgr. Katarína Ulahelová, predsedníčka mestskej volebnej komisie, avšak z 

pracovných dôvodov sa nemôže dnes zúčastniť zasadnutia, preto materiál predloží pani Jajcay, 

nech sa páči, pani Jajcay, máte máte slovo.“  

Barbora Jajcay (členka mestskej volebnej komisie)  

„Dobrý deň. Vážené dámy, vážení páni, dovoľte, aby som vás oboznámila s výsledkami volieb 

do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa uskutočnili dňa 29. 10. 2022. Za účelom vykonania 

volieb do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa konali dňa 29. 10. 2022 bolo v meste Trenčín 

vytvorených 51 volebných okrskov, ktoré boli rozdelené do štyroch volebných obvodov. V 

zoznamoch voličov bolo zapísaných 46 201 voličov. Svoje aktívne volebné právo využilo to jest 

na hlasovaní sa zúčastnilo 17 096 voličov, čo je 37 % zo všetkých voličov mesta Trenčín. Pre 

voľby do Mestského zastupiteľstva bolo odovzdaných 15 907 platných hlasovacích lístkov a pre 

voľby primátora mesta 16 339 platných hlasovacích lístkov. Za primátora mesta Trenčín bol 

zvolený Mgr. Richard Rybníček, nezávislý kandidát získal 11 918 platných hlasov. Za poslancov 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne boli podľa volebných obvodov zvolení.  

Volebný obvod číslo 1 STRED,  Dlhé Hony, Noviny, Biskupice zahŕňa volebné okrsky číslo 1-

12, volilo sa 6 poslancov. Zvolení boli títo poslanci. 

Pán Mgr. Richard Medal, nezávislý kandidát, získal 1685 platných hlasov. 

Pán Ing. Richard Ščepko, Progresívne Slovensko, získal 1555 platných hlasov. 

Ing. Zuzana Bednárová, nezávislá kandidátka, získala 1293 platných hlasov. 

Pán Ing. Drahoslav Bočák, nezávislý kandidát získal 1273 platných hlasov. 
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Pani Eva Struhárová, Sloboda a Solidarita, Kresťansko-demokratické hnutie, Občianska 

konzervatívna strana, získala 1092 platných hlasov. 

Pán Mgr. Michal Moško, MBA, Hlas sociálna demokracia, získal 996 platných hlasov. 

Volebný obvod číslo 2 JUH zahŕňal volebné okrsky číslo 13-25, volilo sa 7 poslancov. 

Poslancami sa stali. 

Pani Mária Machová, nezávislá kandidátka, získala 2072 platných hlasov. 

Pán Patrik Žák, B.S.B.A. nezávislý kandidát, získal 1838 vlastných hlasov.  

Pán Peter, pán doktor Peter Hošták MBA, PhD., nezávislý kandidát s 1600 platnými hlasmi. 

Pán Dominik Gabriel, nezávislý kandidát s 1552 platnými hlasmi. 

Pán Mgr. Ján Forgáč, nezávislý kandidát, získal 1486 platných hlasov.  

Pani Mgr. Martina Gabrhelová, nezávislá kandidátka, získala 1431 platných hlasov. 

Pán Marián Bohuš, nezávislý kandidát 1365 platných hlasov. 

Volebný obvod číslo 3 zahŕňal Sihoť 1,2,3,4, Opatová, Pod Sokolice, Kubrá, Kubrica. Zahŕňal 

volebné okrsky číslo 26 až 41. Volilo sa 7 poslancov, zvolení boli nasledovní poslanci: 

Pán Mgr. Miloslav Baco, nezávislý kandidát, získal 1887 platných hlasov. 

Pán Mgr. Martin Petrík, nezávislý kandidát s 1446 platnými hlasmi. 

Pán Ing. Miloš Mičega, nezávislý kandidát, získal 1432 platných hlasov. 

Pán Mgr. Kamil Bystrický, nezávislý kandidát, získal 1421 platných hlasov. 

Pani Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art, nezávislá kandidátka, získala 1330 platných hlasov. 

Pán Ing. Ladislav Matejka, Sloboda a solidarita, Kresťansko-demokratické hnutie, Občianska 

konzervatívna strana s 1320 platnými hlasmi.  

Pardon, pán JUDr. Martin Smolka, nezávislý kandidát, získal 1267 platných hlasov.  

Volebný obvod číslo 4 Zámostie, Zlatovce, Istebník, Orechové, Záblatie zahŕňa volebné okrsky 

číslo 42-51, volilo sa 5 poslancov. Poslancami sa stali: 
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Pán Ing. Tomáš Vaňo, Hlas sociálna demokracia, získal 1610 platných hlasov. 

Pán Martin Barčák nezávislý kandidát, získal 1306 platných hlasov. 

Pán Ing. Ladislav Paška, nezávislý kandidát s 1200 platnými hlasmi. 

Pán Mgr. Ľubomír Vavruš, nezávislý kandidát, získal 1185 platných hlasov. 

Pani JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Hlas sociálna demokracia, získala 993 platných hlasov. 

Ak to zhrnieme najviac poslaneckých mandátov, teda v počte 19 získali nezávislí kandidáti, 

politická strana Hlas sociálna demokracia získala 3 mandáty, koalícia Sloboda a solidarita, 

Kresťanskodemokratické hnutie, Občianska konzervatívna strana získala 2 mandáty a 

politickému hnutiu Progresívne Slovensko patrí 1 mandát. Záverom si dovoľujem pogratulovať 

všetkým zvoleným a prajem im veľa pracovných ale aj osobných úspechov. Ďakujem za 

pozornosť.“  
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BOD číslo 3 

Slávnostné zloženie sľubu primátora mesta 

Ing. Jaroslav Pagáč (prednosta mestského úradu)  

„Dobrý deň prajem, prosím všetkých prítomných, aby vstali a zostali stáť počas celého 

slávnostného aktu skladania sľubov primátora aj všetkých poslancov. Vážení prítomní 

pristúpime k zloženiu sľubu opätovne zvoleného primátora mesta Trenčín. Dovoľte mi, aby som 

prečítal text sľubu primátora mesta, ktorý zloží sľub slovom, sľubujem a podpísaním textu 

sľubu. Sľub primátora mesta znie: "Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť 

svoje povinnosti, ochraňovať záujmy mesta a Slovenskej republiky, Ústavu Slovenskej republiky 

ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné právne predpisy budem pri výkone svojej 

funkcie primátora uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia." Primátor zloží 

sľub slovom sľubujem a podpísaním textu sľubu.“  
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BOD číslo 4 

Slávnostné zloženie sľubu poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážení prítomní, teraz pristúpime k zloženiu sľubu novozvolených poslancov Mestského 

zastupiteľstva. V prípade neprítomnosti niektorého z poslancov, títo zložia sľub na najbližšom 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva, ktorého sa zúčastnia. Sľub poslanca znie: "Sľubujem na 

svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy mesta, 

dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné 

právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca Mestského zastupiteľstva ich budem 

uplatňovať podľa najlepšieho vedomia a svedomia.“  

Ing. Jaroslav Pagáč (prednosta mestského úradu)  

„Vážení prítomní, zvolení poslanci po vyzvaní postupne zložia sľub do rúk primátora mesta 

Richarda Rybníčka, podaním ruky primátorovi mesta a svoj súhlas vyjadria slovom 

„sľubujem“. Následne podpíšu text sľubu a obdržia osvedčenie o zvolení od členky Mestskej 

volebnej komisie.  

Pán Ing. Richard Ščepko 

Pán Mgr. Miloslav Baco  

Pán Martin Barčák  

Pani Ing. Zuzana Bednárová  

Pán Ing. Drahoslav Bočák 

Pán Mgr. Marián Bohuš  

Pán Mgr. Kamil Bystrický  

Pán Mgr. Ján Forgáč 

Pani Mgr. Martina Gabrhelová  

Pán Dominik Gabriel 

Pani JUDr., Mgr. Naďa Lorencová 
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Pani Mária Machová  

Pán Mgr. Richard Medal  

Pán Ing. Miloš Mičega  

Pani Mgr., DiS.art Zuzana Mišáková 

Pán Mgr. Michal Moško 

Pán Ing. Ladislav Paška  

Pán Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka 

Pán Ing. Tomáš Vaňo 

Pán Mgr. Ľubomír Vavruš 

Pán Patrik Žák 

Ďakujem pekne a nasleduje príhovor primátora mesta.“  
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BOD číslo 5 

Príhovor primátora mesta 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážení vzácni hostia, vážení páni primátori, vzácni hostia, vážené panie poslankyne, páni 

poslanci, kolegovia. Dovoľte mi, aby som na úvod poďakoval všetkým poslancom Mestského 

zastupiteľstva, ktorí aj teda už nie sú tu, lebo neboli zvolení, aj ktorí tu sú a strávili sme spolu 

posledné 4 roky. Ďakujem vám za vašu prácu, za vašu obetavosť aj za to, že sme myslím si, že 

mesto previedli ťažkým obdobím. Zároveň z tohto miesta by som rád poďakoval aj mojim 

kolegom z MÚ, všetkým vedúcim zamestnancom našich rozpočtových organizácií Mestského 

úradu aj všetkým mojim kolegom, ktorí, aj viceprimátorom samozrejme, ktorí, bez ktorých by 

sme my v našich pozíciách nemali žiadnu šancu nič riešiť, takže im patrí tiež veľká vďaka. 

Zároveň mi dovoľte poďakovať sa tu prítomným, vzácnym hosťom, s každým jedným z nich sme 

strávili spoločné chvíle v ťažkom čase. Máme za sebou ťažké 4 roky a hlavne máme za sebou 

niečo, čo nikto z nás nevedel predvídať celosvetovú pandémiu. Nevedeli sme, čo máme robiť, 

improvizovali sme, boli sme v situácii, kedy sme boli aj zúfalí, ale 1 vzácna vec bola, že sme si 

vzájomne pomáhali. Všetci tak ako tu sedíte, či už sú to zástupcovia cirkvi, zástupcovia 

bezpečnostných zložiek, zástupcovia Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, Fakultnej 

nemocnice, dobrovoľných hasičov, všetci všetkých sociálnej, úradu sociálnej práce a všetkých. 

Všetci títo vzácni ľudia nám boli nablízku a pomáhali sme si, takže aj vám patrí veľká vďaka za 

to, že sme to spolu zvládli a že tu dnes môžeme spolu sedieť a verím, že ten čas pandemický je 

za nami a budú nás spoločne čakať ďalšie výzvy. Takže veľká vďaka za to, že sme 

spolupracovali a ďakujem samozrejme z tohto miesta aj kolegom primátorom a starostom z 

Trenčianskeho kraja ale z celého Slovenska, s ktorými som tiež mal tú česť komunikovať a 

prevádzať ich chvalabohu s ich dôverou týmto ťažkým obdobím, ktoré máme za sebou, takže 

všetkým patrí veľká vďaka. Čo sa týka budúcnosti, máme pred sebou zložité obdobie. Dnes pán 

dekan na omši povedal takú peknú vetu, že mali by sme vždycky vedieť urobiť ten prvý krok a 

že tie ďalšie zdroje nás čakajú, máme vložiť Bohu do rúk. Pravda je taká, že stojíme pred veľmi 

ťažkými rozhodnutiami. Ťažkými. Nebudú jednoduché. Nebudú ani príjemné a nebudú sa ani 

vždy všetkým páčiť. Ale vždy to tak bolo v tomto meste a verím, že to tak aj zostane, všetky tie 
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rozhodnutia sú v prospech obyvateľov mesta Trenčín. Sú robené preto, aby sme čo najlepšie 

naše mesto posunuli dopredu, aby sme dokázali, že naše poslanie a naše úloha, ktorú máme, je 

vzácnosťou, je istým spôsobom darom. Zároveň chcem povedať, že je aj obetou, pretože je to 

služba. Byť primátorom alebo byť poslancom, nie je zamestnanie, je to služba. Na primátora 

ani na poslancov ani na politika sa neštuduje, neexistuje na to vysoká škola. Tam je to o súboji 

myšlienok a o tom, či dostaneme dôveru alebo nedostaneme od občanov a potom im slúžime a 

vzájomne sa potrebujeme. A táto služba je o obete, obeti pre občanov. Je to vzácnosť, pretože 

svojím spôsobom v nepríjemných situáciách často sa neocitávame len my, ktorí sme na ako keby 

piedestáli toho, že nás je vidieť, ale aj naši najbližší. Manželky, manželia, deti, blízki, priatelia 

nie je to jednoduché, častokrát aj oni sú konfrontovaní s našimi rozhodnutiami a nie je to 

jednoduché. Preto vám ďakujem za to a nielen vám ale všetkým, ktorí kandidovali, aj sa 

nedostali, že mali chuť skúsiť túto službu pre občanov a že mali chuť sa preto obetovať. Držím 

vám panie poslankyne a páni poslanci päste, chcem vám povedať, že to nebudete mať 

jednoduché, že to, čo som teraz povedal, je obeta. Častokrát budete musieť aj svoj čas obetovať 

nielen v práci ale aj pre svoju rodinu aj na úkor svojich rodín, ale veľmi vás pekne prosím, aby 

ste to vždy robili s vierou, že to má zmysel a ja budem robiť všetko pre to, aby som s vami 

spolupracoval a aby sme to, čo máme naplánované, aj spolu dotiahli do konca, aby sme sa 

naposledy na poslednom zastupiteľstve o 4 roky, verím, že dôstojne mohli postaviť obyvateľom 

a pozrieť sa im do očí a povedať, že sme splnili všetko, čo sme splniť mali. Takže za to tiež veľká 

vďaka. Trenčín má za sebou ešte 2 významné udalosti, bolo ich samozrejme veľa, ale tie 2 

významné udalosti, ktoré boli, boli vzácnosťou pre mesto. Jedna vzácna udalosť bola, keď sme 

v decembri v roku 21 získali titul Európske hlavné mesto kultúry. Je to niečo, čo mesto Trenčín 

dnes robí mestom, na ktoré sa pozerajú nielen na Slovensku a na ktoré sa pozerajú dnes aj z 

Európskej komisie aj z Európy ako zvládneme túto úlohu spolu s fínskym mestom Oulu budeme 

v roku 2026 Európskym hlavným mestom kultúry. Druhá významná udalosť, ktorá sa stala v 

našom meste, bolo stretnutie mládeže v Trenčíne, ktoré bolo oznámené pri návšteve svätého 

otca Františka na Slovensku, kedy sa Trenčín v tom čase oznámili, sa stal stretnutím mládeže, 

ktoré bolo významným stretnutím pred celosvetovým stretnutím mládeže, ktoré bude na budúci 

rok v Lisabone. Bola to ďalšia vzácna udalosť pre toto mesto, pretože každé jedno mesto 
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potrebuje požehnanie, každé jedno mesto potrebuje modlitbu a každé jedno mesto potrebuje 

ochranu pána Boha. A myslím si, že je to veľmi dôležité. Obidve tieto veci spomínam nie 

náhodou, oni sú naozaj významné. Jedna je súčasťou aj občianskej spoločnosti. Druhá je 

súčasťou spoločnosti a jej náboženského života. Tieto 2 zložky, náboženská aj občianska 

spoločnosť, musia žiť vo vzájomnej úcte, rešpekte a v rovnováhe. Nesmie jedna sa vyvyšovať 

nad druhú, nesmie sa jedna ponižovať pred druhou. Občianska spoločnosť a aj náboženská 

spoločnosť musia žiť vo vzájomnej úcte a rešpekte. Za mňa chcem povedať, že budem robiť 

všetko pre to, aby sme dokázali vytvoriť túto rovnováhu medzi týmito absolútne kľúčovými 

dvomi spoločenskými zložkami v našom meste aj v našej krajine. A keď budeme spolu 

spolupracovať, keď si budeme vzájomne pomáhať a budeme sa vzájomne rešpektovať, som 

presvedčený o tom, že naše mesto sa posilní aj v oblasti tolerancie aj v oblasti revigiozity aj v 

oblasti bezpečnosti, v oblasti vzájomnej úcty a rešpekte tak, aby sa nám tu všetkým bez rozdielu 

dobre žilo, pretože si myslím, že vzájomná úcta, láska a rešpekt je to najdôležitejšie, čo v tomto 

meste, ale samozrejme aj v tejto krajine potrebujeme. A chcem ešte na záver povedať, že od 

prvých chvíľ sa budem snažiť hovoriť s vami o všetkom veľmi úprimne, veľmi otvorene a veľmi 

jasne. Nikdy to nebolo bez konfliktov, nikdy to nebolo bez pnutia. Nebude to žiadna prechádzka 

ružovým sadom, ale za seba poviem, že urobím všetko pre to, aby som vnútorne zvládol aj to, 

aby som sa od všetkých sporov dokázal vnútorne odosobniť. Aby politické spory neboli spory 

osobnými, ľudskými. Ale, aby to boli len spory myšlienok, spory argumentov, ktoré nejakým 

spôsobom budú hovoriť o nejakom politickom cieli, ktoré máme. Prosím vás nedostaneme sa 

do osobného konfliktu a nedostávajme sa do osobných rovín. Ostaňme prosím vždy len v rovine 

tej politickej, ktorá je samozrejme normálna a možná. Zachovajme v sebe rešpekt, úctu a 

zachovajme k sebe aj láskavosť. Máme za sebou dni a mesiace, kedy sme aj ja za seba poviem, 

kedy aj ja osobne som skĺzol možno až do osobných vecí, možno som nebol taký, aký som mal 

byť. A svojím spôsobom a častokrát sa aj stane, že emócie zvíťazia nad takou pokorou. Je to 

pre mňa poučenie, začínam štvrté volebné obdobie. Je to naozaj už veľmi veľa, cítim sa rovnako 

unavený, ale zároveň odhodlaný a naplnený previesť toto mesto spolu s vami s MÚ a s našimi 

zamestnancami štyrmi rokmi, ktoré budú znamenať jeho ďalší rozvoj a dobrý život pre ľudí, 

ktorí tu žijú. V tom, nech nám pomáha pán Boh v tom my si pomáhame my vzájomne. Ďakujem 
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vám veľmi pekne. O vystúpenie z pozvaných hostí požiadal pán dekan Ľubomír Havran. 

Udeľujem mu slovo, nech sa páči.“  

PaedDr. Ľubomír Havran (farár - dekan)  

„Kazateľňa, za ktorou som ešte nikdy nestál. Vážený pán primátor, dámy a páni srdečne vás 

pozdravujem. Nadviažem na slová pána primátora, ktoré sme práve počuli, veľmi pekne, chcem 

poďakovať za spoluprácu všetkým poslancom, ktorí pôsobili v minulom volebnom období a 

samozrejme na čele s pánom primátorom, že sa nám darilo prekonať tie ťažké chvíle pandémie, 

ale aj za to chcem poďakovať, že to stretnutie mládeže tu spomínané dopadlo tak, ako dopadlo, 

že od začiatku sme nachádzali veľmi dobrú spoluprácu a myslím si, že to bola taká krásna 

prezentácia nášho mesta nielen pred Slovenskom, ale aj pred svetom. Chcem poďakovať aj za 

túto možnosť, že sa vám môžem prihovoriť, nebudem rozprávať dlho, lebo to je taká naša 

profesionálna forma deformácia, ale chcem len povedať. Máme pred sebou v Božej milosti nové 

obdobie vzájomnej spolupráce. Boli nám zverené hodnoty nielen materiálne, ale aj kultúrne aj 

duchovné. Všetky tieto hodnoty chceme spoločnými silami zveľaďovať. A čo nás čaká z toho 

môjho pohľadu a k čomu vás chcem, tak poprosiť, že by sme mohli spolupracovať, prípadne ak 

vy máte nejaké návrhy na mňa tak alebo na nás, tak veľmi rád si ich vypočujem, ale čaká nás v 

roku 2024 sedemsté výročie posvätenia farského kostola. Sedemsto rokov to nie je málo a je to 

naozaj taká významná udalosť, že, na ktorú sa treba dobre pripraviť. Pripravovať by sme sa 

chceli tak, že by sme v tomto roku usporiadali pre celé mesto ľudové misie. Prídu bratia 

redemptoristi, aspoň tak to máme prisľúbené, aj s ich pomocníkmi a vo všetkých farnostiach 

Trenčína. Vo všetkých regiónoch budú ľudové misie, ktoré majú slúžiť aj k takej duchovnej 

obnove náboženského povedomia, ale aj by som povedal k takej spoločenskej a kultúrnej. Ďalej 

by sme chceli pri tejto príležitosti vybaviť súhlas Svätého otca, či to už bude súčasný alebo 

hociktorý iný, teda súhlas pápeža, aby oficiálne potvrdil svätého Františka Xaverského za 

patróna nášho mesta. My ho síce považujeme za patróna nášho mesta, ale chceme, aby nám 

pápež oficiálne potvrdil svätého Františka za patróna. Na to by sme sa podujali v spolupráci s 

biskupským úradom v spolupráci aj s vami, aby sme túto myšlienku, ktorá sa zrodila pred 

niekoľkými rokmi, dá sa povedať dotiahli do konca. Majú to Košice, prečo by sme to nemali 

my. Potom chceli by sme, v roku 1710 a 1715 pre mesto Trenčín, čo boli veľmi veľmi ťažké roky 
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sa rozhodovalo o jeho ďalšej budúcnosti a možno povedať existencii alebo neexistencii, vojna, 

hlad, vysoká úmrtnosť, niekoľko 1000 ľudí zomrelo, morová epidémia veľmi poznačili históriu 

tohto mesta. Vtedy sa zástupcovia mesta zaviazali pred Bohom aj národom, že každý rok najskôr 

na sviatok svätého Františka Xaverského 3. decembra a potom pri druhej morovej epidémii 

1715 na prvú októbrovú nedeľu, že budú konať púte s milostivým obrazom svätého Františka 

Xaverského z farského kostola do kostola, súčasného kostola piaristov, ktorý je zasvätený práve 

svätému Františkovi. Ja by som chcel v spolupráci s vami, keby sme tieto púte obnovili. Je to 

sľub našich predkov daný Bohu, daný cirkvi, daný národu, ktorý nemôžme ignorovať. Nie preto, 

že by sme sa báli, že budeme potrestaní, ale preto, aby sme si zachovali tieto kultúrne, kultúrne 

tradície alebo aby sme ich obnovili a oživovali, aby sme aj takýmto spôsobom prezentovali sa 

aj pred svetom a splnili záväzok, ktorý máme, prípadne si vyprosili ďalšie potrebné božie milosti 

a požehnanie. Akým spôsobom by sme si to predstavovali, čo by sme robili a ako by sa to 

zrealizovalo, to by sme vás potom priebežne informovali a by sme sa tak nejak dohodli na ďalšej 

konkrétnej spolupráci. Takže keby som to mal zhrnúť, čo nás čaká v tomto období, tak pápež a 

jeho schválenie svätého Františka za oficiálneho patróna tohto mesta. Čaká nás obnovenie 

týchto pútí, ľudové misie a oslava sedemstého výročia posvätenia farského kostola. Ja viem, že 

to nie sú udalosti, na ktorých stojí alebo padá súčasnosť alebo budúcnosť tohto mesta. Ale sú 

to zase hodnoty, ktoré tým, že si ich budeme vážiť, tak ukážeme celému svetu, že sme naozaj 

ľudia kultúrni, uvedomelí a že chceme pokračovať v tých zveľaďovaní tých hodnôt, ktoré nám 

boli zverené a ja vám toto práve sľubujem, aby ste boli múdri, aby ste sa nechali viesť 

múdrosťou, aby ste mali dobré srdce, ktorými milujete toto mesto, aby ste nesklamali dôveru 

tých, ktorí vám odovzdali svoj hlas. Ja sa budem za to modliť, aby ste v tomto všetkom vytrvali 

a teším sa na našu ďalšiu spoluprácu, ďakujem.“ 
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BOD číslo 6 

Určenie členov návrhovej komisie a návrh uznesenia zo slávnostnej časti  

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„V tejto fáze zasadnutia, ak už nikto iný z hostí nepožiadal o vystúpenie, tak v tejto fáze 

zasadnutia sa už budú prijímať uznesenia, a preto vykonáme kontrolu uznášaniaschopnosti. 

Podľa zložených sľubov konštatujem prítomnosť nadpolovičnej väčšiny poslancov Mestského 

zastupiteľstva, teda z celkového počtu 25 je prítomných 22 poslancov, na základe čoho 

vyhlasujem dnešné zasadnutie za už uznášaniaschopné. Podľa čl. 3 pristúpime k bodu 6 

slávnostnej časti nášho programu. Bod 6 určenie členov návrhovej komisie návrh uznesenia zo 

slávnostnej časti Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa čl. 3 ods. 7 rokovacieho poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne po zložení sľubu novozvoleného primátora a poslancov 

Mestského zastupiteľstva sa novozvolení primátor ujíma vedenia zasadnutia, určí troch členov 

návrhovej komisie, ktorej úlohou je naformulovať znenie uznesení z ustanovujúceho Mestského 

zastupiteľstva. Navrhovanú komisiu odporúčam schváliť v zložení predseda Mgr. Pán poslanec 

Ján Forgáč, členovia JUDr. Martin Smolka pán poslanec a Patrik Žák pán poslanec. Zároveň 

má niekto pripomienky k navrhovanému zloženiu návrhovej komisie, prípadne iné návrhy. Ak 

nie, dávam hlasovať o tomto návrhu. Prosím hlasujte, nech sa páči.“  

Číslo hlasovania: 1 

6. Určenie členov návrhovej komisie a návrh uznesenia zo slávnostnej časti Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne – členovia návrhovej komisie 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 21 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 22 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 
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 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška 

Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka Bc. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš 

 Patrik Žák 

B.S.B.A 
      

 

Nehlasovali: 

Ing. Richard Ščepko     NP  

 

 

Pozn.: NP- nebol prítomný pri hlasovaní 

V rokovacej miestnosti počas hlasovania nebol prítomný Ing. Richard Ščepko, pričom bol 

zaprezentovaný v hlasovacom zariadení prostredníctvom hlasovacej karty poslanca. 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 21. Konštatujem, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pristúpime teraz k schváleniu uznesenia zo slávnostnej časti prvého ustanovujúce zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva. Žiadam preto návrhovú komisiu, aby pripravila návrh uznesenia z 

dnešnej slávnostnej časti rokovania Mestského zastupiteľstva a prosím predsedu návrhovej 

komisie, aby predložil návrh uznesenia z dnešného rokovania Mestského zastupiteľstva.“  

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor)  

„Vážený pán primátor, vážení hostia, vážené dámy, vážení páni. Dovoľte mi ako predsedovi 

návrhovej komisie prečítať návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne za A. Berie 

na vedomie za prvé informáciu o výsledku volieb do orgánov samosprávy obcí v meste Trenčín, 

ktoré sa uskutočnili dňa 29. októbra 2022 prednesenú podpredsedníčkou mestskej volebnej 

komisie, za druhé príhovor primátora. Za B. konštatuje, že za prvé novozvolený primátor mesta 

Trenčín Mgr. Richard Rybníček zložil zákonom predpísaný sľub primátora mesta a za druhé 

novozvolení poslanci Mestského zastupiteľstva v Trenčíne Mgr. Miloslav Baco, Martin Barčák, 

Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Marián Bohuš, Mgr. Kamil Bystrický, 

Mgr. Ján Forgáč, Mgr. Martina Gabrhelová, Dominik Gabriel, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
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Bc. Mária Machová, Ing. Ladislav Matejka, Mgr. Richard Medal, Ing. Miloš Mičega, Mgr. 

Zuzana Mišáková, DiS.art, Mgr. Michal Moško, Ing. Ladislav Paška, Mgr. Martin Petrík, 

JUDr. Martin Smolka, Bc. Tomáš Vaňo, Mgr. Ľubomír Vabruš a Patrik Žák, B.S.B.A. zložili 

zákonom predpísaný sľub poslanca Mestského zastupiteľstva. Prosím o odhlasovaní tohto 

uznesenia. Ospravedlňujem sa. Takže s výnimkou Ing. Ladislava Matejku, ďakujem pekne za 

upozornenie.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Čiže mimo pani poslankyne Struhárovej, pána poslanca Hoštáka a pána poslanca Matejku. 

lebo tí zložia sľub až na najbližšom zastupiteľstve, lebo sa dnes nemohli z zúčastniť. Ďakujem 

pekne, dávam teraz hlasovať o tomto uznesení. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 2 

6. Určenie členov návrhovej komisie a návrh uznesenia zo slávnostnej časti Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne - návrh uznesenia 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 21 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška 

Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš 

 Patrik Žák 

B.S.B.A 
      

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 21, konštatujem, že toto uznesenie ste schválili.“ 

/Uznesenie č. 1/ 
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 Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem veľmi pekne predseda. Dámy a páni týmto sme vyčerpali slávnostnú časť Mestského 

zastupiteľstva. Dovoľte mi ešte raz sa vám poďakovať, poprosil by som teraz aj vzácnych hostí, 

aby ešte prišli sem na krátky rozhovor, ak budú mať záujem o debatu a malé občerstvenie. 

Zároveň mi dovoľte ešte predložiť návrh teda na vyhlásenie dvadsaťminútovej prestávky, tzn. 

že o desiatej hodine pätnástej minúte by sme sa tu zišli a pokračovali v pracovnej časti 

rokovania Mestského zastupiteľstva, takže ešte raz všetkým vzácnym hosťom ďakujem, budem 

naozaj rád, keď prídete sem do vedľajšej miestnosti ešte na malé občerstvenie. Ďakujem vám 

za to, že ste prišli a dali ste úctu k tomuto mestu aj nám všetkým svojou prítomnosťou. Veľmi si 

to vážime. Dávam teraz hlasovať o návrhu vyhlásiť 20minútovú prestávku. Prosím hlasujte. 

Ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 3 

6. Určenie členov návrhovej komisie a návrh uznesenia zo slávnostnej časti Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne – Hlasovanie o návrhu Mgr. Rybníčka o vyhlásení prestávky 

20 minút - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Nehlasovali: 

Ing. Miloš Mičega       

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, zdržal sa 1, konštatujem, že... vyhlasujem 20 minútovú prestávku do 10:15. Ďakujem 

pekne.“ 
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B: Pracovná časť 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci prosím, aby ste sa odprezentovali, ďakujem 

pekne. Prezentovaných je 15 poslancov, takže sme uznášaniaschopní.“  

BOD číslo 1 

Schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice a uznesení, určenie skrutátorov 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci dovoľte mi informovať vás, že dnes počas 

prestávky po slávnostnej časti zastupiteľstva som podpísal poverenia na zastupovanie pre 

viceprimátora Jána Forgáča ako prvého zástupcu primátora, Patrika Žáka ako druhého 

zástupcu primátora. Obaja poverenie prijali a teda týmto sa ujali svojej funkcie v rozsahu ako 

v predchádzajúcom období. Ich poverenia budú uverejnené aj na webovej stránke mesta 

Trenčín. Držím päste v ich práci a teším sa na spoluprácu, ďakujem pekne. Pristúpime teraz k 

pracovnej časti Mestského zastupiteľstva, k bodu, ešte mi dovoľte pred, aby som vás informoval, 

že nám bol elektronicky zo dňa 18. novembra doručená žiadosť pána Jozefa Sjekela o možnosti 

vystúpenia na dnešnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva v bode otvorenie. Podľa čl. 9 obce 

rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Trenčíne je potrebné, aby Mestské 

zastupiteľstvo schválilo, či umožní pánovi Sjekelovi vystúpiť v rámci dnešného zasadnutia, 

určilo aj bod, v ktorom môže vystúpiť. V prípade, ak, ak Mestské zastupiteľstvo schváli 

vystúpenie navrhujeme aby pán Sjekel, vystúpil v rámci bodu Rôzne. Prosím, hlasujte o tomto 

návrhu. ďakujem pekne.“ 

Číslo hlasovania: 4 

Schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice a uznesení, určenie skrutátorov – 

Hlasovanie o možnosti vystúpenia na MsZ p. Sjekla -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 3 

Proti: 3 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 13 

Prítomní: 19 

Návrh nebol schválený. 
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Za: 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Richard Medal Ing. Ladislav Paška   

 

Proti: 

Mgr. Martina Gabrhelová Bc. Mária Machová 
 Patrik Žák 

B.S.B.A 
  

 

Nehlasovali: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Ján Forgáč  Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo 

Mgr. Ľubomír Vavruš       

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za traja, proti traja, nehlasovalo 13. Konštatujem, že toto vystúpenie ste neschválili.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Dovoľte mi, aby som ešte určil za overovateľov zápisnice a uznesení, určujem pána poslanca 

Dominika Gabriela a pána poslanca Martina Smolku. V prípade poruchy hlasovacieho 

zariadenia za skrutátorov pre spočítanie hlasov určujem pána poslanca Petríka a pani 

poslankyňu Machovú. Prosím keby ste, keby ste hlasovali o týchto návrhoch spoločne. Prosím 

hlasujte, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 5 

Overovatelia a skrutátori - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 
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Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová 

Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková 

Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka 

Ing. Tomáš Vaňo  Patrik Žák B.S.B.A     

 

Nehlasovali: 

 Martin Barčák Mgr. Ľubomír Vavruš     

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 18, konštatujem, že nehlasovali dvaja, konštatujem, že tento návrh ste schválili.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Program zasadnutia ste obdržali v pozvánke. Prosím teda o odhlasovanie návrhu programu 

dnešného zasadnutia podľa pozvánky. Prosím, dávam hlasovať o tomto návrhu, ďakujem.“  

A Slávnostná časť 

1. Otvorenie 

2. 2Oboznámenie s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obcí,  ktoré sa 

uskutočnili dňa 29.10.2022 

Predkladá: Mgr. Katarína Ulahelová, predsedníčka mestskej volebnej komisie 

3. Slávnostné zloženie sľubu primátora mesta 

4. Slávnostné zloženie sľubu poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

5. Príhovor primátora mesta 

6. Určenie členov návrhovej komisie a návrh uznesenia zo slávnostnej časti 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

B Pracovná časť 

1. Schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice a uznesení, určenie 

skrutátorov   

2. Návrh na určenie sobášiacich, sobášnej miestnosti, miest na vykonávanie 

sobášov mimo sobášnej miestnosti a sobášneho dňa   

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

3. Novelizácia Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

Predkladá: Ing. Jaroslav Pagáč, prednosta MsÚ v Trenčíne 
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4. Návrh  na  zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 

7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov   

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

5. Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 8 

ods. 2 Smernice primátora Mesta Trenčín č. 10/2012 o sťažnostiach 

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

6. Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne  

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

7. Návrh na vysporiadanie nevyčerpanej dovolenky primátora mesta v súvislosti 

so skončením funkčného obdobia 2018 – 2022 v zmysle § 2 ods.2 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 

primátorov miest v znení neskorších predpisov   

Predkladá: Ing. Jaroslav Pagáč, prednosta MsÚ v Trenčíne 

8. Návrh na určenie platu primátora  

Predkladá: Mgr. Ján Forgáč, viceprimátor mesta 

9. Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-

2022-98 (Projektová dokumentácia „Revitalizácia pešej zóny: Hviezdoslavova– 

Jaselská – Vajanského – Sládkovičova“)  

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

10. Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-

2022-98 (Projektová dokumentácia „Revitalizácia Ul. 1. mája – I. etapa“) 

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 
 

11. Informácia o základných finančných ukazovateľoch Mesta Trenčín  

Predkladá: Ing. Mária Capová, vedúca útvaru ekonomického 

12. Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta     

Predkladá: Ing. Mária Capová, vedúca útvaru ekonomického 

13. Interpelácie 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

Číslo hlasovania: 6 

Schválenie programu – pozvánka -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo  Patrik Žák B.S.B.A   

 

 Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, konštatujem, že pozvánku a programu, ktorý ste dostali v pozvánke sme schválili. 

Zároveň otváram diskusiu k tomu, či má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu 

rokovania, nech sa páči, pán viceprimátor Žák.“  

Patrik Žák B.S.B.A (viceprimátor mesta)  

„Príjemní dobrý deň. Aj teda za mňa gratulujem všetkým ku zvoleniu a k vašim pozíciám. Ja by 

som navrhol bod číslo 11, teda po bode číslo 10, ostatné body prosím prečíslovať, návrh na 

delegovanie zástupcov zriaďovateľa mesta Trenčín do rád škôl, školských zariadení a mestskej 

školskej rady. Tento materiál bol poslaný aj e mailom štvrtok alebo v piatok a je takisto rozdaný 

na vašich stoloch. Ďakujem pekne.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, druhý je pán viceprimátor Forgáč, nech sa páči.“  

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Vážený pán primátor, vážené dámy, vážení páni, dovoľte mi navrhnúť 

doplnenie dvoch bodov ako bod číslo 12 navrhujem doplniť Návrh na zloženie stálych komisií 

Mestského zastupiteľstva a ako bod číslo 13 navrhujem doplniť Návrh na zriadenie 

cyklokomisie. Ďakujem pekne.“  
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Ak sa už nikto nehlási do diskusie, končím možnosť vystúpiť v diskusii a 

dovoľte mi teda, aby som dal hlasovať o týchto dvoch pozmeňujúcich návrhoch. Prvý predložil 

pán viceprimátor Žák, doplniť ako bod číslo 12 pardon bod číslo 11 návrh na zloženie školských 

rád, prosím hlasujte o tomto návrhu, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 7 

Zmeny a doplnky – Hlasovanie o návrhu p. Žáka B.S.B.A. doplniť ako nový bod č. 11 

Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa Mesta Trenčín do rád škôl, školských 

zariadení a Mestskej školskej rady -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili. Druhý návrh predložil pán viceprimátor 

Forgáč, teda boli 2 konkrétne, aby bod číslo 11, teda pardon bod číslo 12 bol Návrh na zloženie 

stálych komisií Mestského zastupiteľstva a ako bod číslo 13 Návrh na zriadenie cyklokomisie, 

takže dám hlasovať o jednotlivých bodoch postupne, čiže najprv prvý pozmeňovací návrh ako 

bod číslo 12, prosím hlasujte, návrh na zloženie komisií.“  

Číslo hlasovania: 8 

Zmeny a doplnky – Hlasovanie o návrhu Mgr. Forgáča doplniť ako nový bod č. 12 

Návrh na zloženie stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, na voľbu 

predsedov stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne a na voľbu ďalších osôb 
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do stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne -   

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili, ďalším návrhom pána viceprimátora Žáka 

bol návrh bodu číslo, pardon Forgáča bol návrh bod číslo 13 Návrh na zriadenie cyklokomisie. 

Prosím hlasujte, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 9 

Zmeny a doplnky – Hlasovanie o návrhu Mgr. Forgáča doplniť ako nový bod č. 13 

Návrh na zriadenie dočasnej  komisie MsZ v Trenčíne „Cyklokomisia“ 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 
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Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

 Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že aj tento návrh ste schválili. Týmto vážení poslanci považujem, vážené 

panie poslankyne vážení páni poslanci, považujem dnešné zasadnutie mestského pracovnej 

časti Mestského zastupiteľstva za otvorené.“  
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BOD číslo 2 

Návrh na určenie sobášiacich, sobášnej miestnosti, miest na vykonávanie sobášov mimo 

sobášnej miestnosti a sobášneho dňa 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 2. Návrh na určenie sobášiacich, sobášia, sobášnej miestnosti miest 

na vykonávanie sobášov mimo sobášnej miestnosti a sobášneho dňa. Tento materiál 

predkladám ja. Je to materiál, kde vás veľmi pekne chcem poprosiť o jeho schválenie. Je to 

podľa zákona č. 36/2005 zákona o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov § 4 upravuje uzavretie manželstva pred matričným úradom nasledovne. 

A tam je vyhlásenie uzavretím manželstva urobia snúbenci na Matričnom úrade určenom pre 

obvod, v ktorom má 1 z nich trvalý pobyt pred starostom alebo primátorom alebo povereným 

poslancov obecného a zastupiteľstva alebo Mestského zastupiteľstva za prítomnosti matrikára. 

Po druhé matričný úrad určený podľa ods. 1 môže povoliť uzavretie manželstva pred iným 

matričným úradom alebo na ktoromkoľvek inom vhodnom mieste. Po tretie, ak je život jedného 

zo snúbencov priamo ohrozený manželstvo možno uzavrieť pred ktorýmkoľvek matričným 

úradom a na ktoromkoľvek mieste. Povolenie podľa odseku 2 sa nevyžaduje. Veľmi vás pekne 

prosím, aby sme tento návrh schválili aj kvôli tomu, že je to aj rozloženie síl pri sobášení, keďže 

keby, tak to neprešlo, tak by som musel sobášiť stále iba ja, to nie je úplne mysliteľné. A prosím, 

aby vás sobášilo, čo najviac, lebo je to niečo, čo je veľmi veľmi pekné a príjemné pre tých ľudí, 

ktorí sa chcú sobáši v meste Trenčín, takže otváram diskusiu, nech sa páči. Končím diskusiu. 

Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne po A. schvaľuje poverenie sobášiacich poslancov pre toto 

volebné obdobie, ktorým budú všetci poslanci Mestského zastupiteľstva. Po druhé určenie 

sobášnej miestnosti ako miesta konania sobášnych obradov, a to sobášnu sieň mestské úradu 

v Trenčíne, sobáše v sobášnej miestnosti sa konajú v polhodinových intervaloch. Sobáše 

vykonávajú sobášiaci, matrikárka, členovia združenia pre občianske záležitosti. Po tretie 

uskutočňovanie sobášov mimo sobášnej miestnosti, a to na ktoromkoľvek inom vhodnom mieste 

povolenom Matričným úradom. Sobáše vykonávajú sobášiaci a matrikárka, po štvrté určenie 

sobášneho dňa v sobotu v čase od dvanástej do sedemnástej hodiny vrátane. Po piate sobáše 

uskutočňovaním mimo určenia miesta dňa konania sobáša budú zabezpečované v súlade so 
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zákonom o matrikách. V týchto prípadoch sa sobáše neuskutočňujú v dňoch pracovného pokoja 

a v dňoch štátneho sviatku. Po B. ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne číslo 2 zo 

dňa 10. decembra 2018. Prosím hlasujte aj za toto uznesenie. Ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 10 

2. Návrh na určenie sobášiacich, sobášnej miestnosti, miest na vykonávanie sobášov 

mimo sobášnej miestnosti a sobášneho dňa - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že toto uznesenie ste schválili.“ 

/Uznesenie č. 2/ 
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BOD číslo 3 

Novelizácia Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, prechádzame k bodu číslo 3. Novelizácia zásad odmeňovania poslancov 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne predkladá Ing. Jaroslav Pagáč, prednosta MÚ v Trenčíne, 

nech sa páči.“  

Ing. Jaroslav Pagáč (prednosta mestského úradu)  

„Dobrý deň prajem. Vlastne ide o zmenu alebo návrh na určenie sobášiacich, pardon 

novelizáciu zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. A ide o zmenu 

o navýšenie odmeny sobášiacemu z 12 EUR na 20 a predmetom tejto úpravy zásad 

odmeňovania návrh zvýšenia čl. 6 zásad odmeňovania poslancov za činnosť sobášiaceho na 

sobášnych obradoch pôvodnej sumy 12 EUR za 1 sobášny obrad na 20 EUR za 1 sobášny 

obrad. Predovšetkým z dôvodu, že v roku 2022 boli zvýšené odmeny matrikárok a ostatných 

účinkujúcich a organizátorov sobášnych obradov. Na základe tohto vlastne navrhujem 

uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne schvaľuje novelizáciu zásad odmeňovania 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne v zmysle predloženého návrhu s účinnosťou od 

22. 11. 2022.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne otváram diskusiu. Končím diskusiu, dávam hlasovať o uznesení tak, ako bolo 

prečítané. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 11 

3. Novelizácia Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 
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Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďakujem pekne.“  

/Uznesenie č. 3/ 
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BOD číslo 4 

Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 7 ods. 5 

zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďalší bod číslo 4. Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa čl. 7 

ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov, tento materiál ste tiež obdržali v pozvánke. Dovoľte mi len, aby som skonštatoval, 

že do tejto komisie musia byť nominovaní zástupcovia, teda jednotlivých politických strán, 

zvolení v Mestskom zastupiteľstve, z každej vlastne skupiny, ktorá tu bola zvolená, čiže to 

uznesenie je, že zriaďujeme teda komisiu podľa čl. 7 ods. 5 zákon článku 357/2004 o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcie verejných funkcionárov. A po B. volí členov komisie 

mestského zastupiteľstva v nasledovnom zložení JUDr. Naďa Lorencová, Mgr. za Hlas sociálna 

demokracia, pani poslankyňa Eva Struhárová za Sloboda a solidarita, Kresťansko-

demokratické hnutie, Občianska konzervatívna strana, poslanec Richard Ščepko za 

Progresívne Slovensko a pán JUDr. Martin Smolka, pán poslanec za nezávislých kandidátov. 

Po C. Volí členov komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne nasledujúceho predsedu pána 

JUDr. Martina Smolku. Otváram diskusiu k tomuto návrhu. Končí možnosť vystúpiť v diskusii. 

Dávam hlasovať o tomto návrhu. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 12 

4. Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 7 ods. 

5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 
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Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že toto uznesenie ste schválili.“  

/Uznesenie č. 4/ 
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BOD číslo 5 

Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 8 ods. 2 

Smernice primátora Mesta Trenčín č. 10/2012 o sťažnostiach 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prichádzame k bodu číslo 5. Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne 

podľa čl. 8 ods. 2 smernice primátora mesta Trenčín číslo 10/2012 o sťažnostiach. Táto komisia 

sa zriaďuje teda na základe tohto článku, ktorý som hovoril. Zastupiteľstvo a uznesenie hovorí, 

že volí komisie Mestského zastupiteľstva podľa smernice primátora o sťažnostiach a 

navrhujeme nasledovné zloženie Ing. Martin Petrík, Bc. Mária Machová, Mgr. Richard Medal, 

čiže páni poslanci a poslankyňa a volí členov komisie Mestského zastupiteľstva podľa tejto 

smernice navrhujem predsedu poslanca Martina Petríka. Po D. vymedzuje úlohy komisie 

Mestského zastupiteľstva podľa tohto článku t. j. vybavovanie vybavuje sťažnosti smerujúce 

proti hlavnému kontrolórovi mesta v zákonnej lehote, vybavuje sťažnosti smerujúce proti 

poslancom Mestského zastupiteľstva v Trenčíne v zákonnej lehote a vybavuje sťažnosť 

smerujúcu proti primátorovi smerujúce proti primátorovi mesta Trenčín v zákonnej lehote. 

Otváram diskusiu. Končím diskusiu, dávam hlasovať o tomto návrhu. Prosím hlasujte, 

ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 13 

5. Návrh na zriadenie komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne podľa článku 8 ods. 

2 Smernice primátora Mesta Trenčín č. 10/2012 o sťažnostiach - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Mgr. Zuzana Mišáková 
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Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 5/ 
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BOD číslo 6 

Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prichádzame k bodu číslo 6. Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Tento návrh tiež predkladám, radi by sme to 

tu mali, môže sa to stať v prípade, že by som ja alebo teda pani viceprimátori v nejakej sekunde 

nemohli a bolo potrebné viesť zastupiteľstvo a z radou poslancov tak, aby sme neparalyzovali 

toto mesto a ani prácu Mestského zastupiteľstva, tak na základe uvedeného predkladám návrh 

na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva na zvolávanie vedenie zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva, ktoré môžme uplatniť len v tom prípade, ak by svoje zákonné kompetencie 

neuplatnil primátor, prvý zástupca, ale ani druhý zástupca t. j. ak by zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva nezvolal primátor a ani 1 zo zástupcov primátora a tiež v prípade, ak by 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva nemohol viesť primátor a ani 1 zo zástupcov primátora. 

Osobne navrhujem do tejto pozície pána poslanca Tomáša Vaňa, ktorý má teda dlhoročné 

skúsenosti s komunálnou politikou, bol aj vo vedení mesta, má s vedením skúsenosti, takže toto 

je môj návrh, samozrejme otváram diskusiu. Končí možnosť vystúpiť v diskusii. Mestské 

zastupiteľstvo v Trenčíne poveruje Ing. Tomáša Vaňa, poslanca Mestského zastupiteľstva v 

Trenčíne zvolávaním a vedením zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Trenčíne v súlade s 

paragrafom 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení vo volebnom 

období 2022-2026. Prosím hlasujte o tomto uznesení, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 14 

6. Poverenie poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 
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Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Mgr. Zuzana Mišáková 

Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka 

Mgr. Ľubomír Vavruš 
 Patrik Žák 

B.S.B.A 
    

 

Nehlasovali: 

Ing. Tomáš Vaňo       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 18, nehlasoval, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 6/ 
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BOD číslo 7 

Návrh na vysporiadanie nevyčerpanej dovolenky primátora mesta v súvislosti so 

skončením funkčného obdobia 2018 – 2022 v zmysle § 2 ods.2 zákona č. 253/1994 Z. z. o 

právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, prichádzame k bodu číslo 7. Návrh na vysporiadanie nevyčerpanej dovolenky 

primátora mesta v súvislosti so skončením funkčného obdobia 2014-18 v zmysle paragrafu 2 

ods. 2 zákona č. 253/94 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a 

primátorov miest v znení neskorších predpisov predkladá prednosta Jaroslav Pagáč. Nech sa 

páči.“  

Ing. Jaroslav Pagáč (prednosta mestského úradu)  

„Dobrý deň. Primátorovi mesta počas výkonu funkcie patrí dovolenka na zotavenie v zmysle 

Zákonníka práce, podmienky preplatenia náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku upravuje 

§ 2 ods. 2 zákona číslo 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

obcí a primátorov v znení neskorších predpisov. Dôvodom nemožnosti vyčerpania dovolenky 

na zotavenie primátora mesta Trenčín Mgr. Richarda Rybníčka bola pracovná vyťaženosť 

časová zaneprázdnenosť. Vzhľadom na uvedené skutočnosti navrhuje mestskému zastupiteľstvu 

v Trenčíne schváliť na vyplatenie náhrady platu za nevyčerpanú dovolenku v rozsahu 9 dní s 

poukazom na ustanovenie § 2 ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. práv o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov v znení neskorších predpisov, podľa ktorého 

náhradu platu za nevyčerpanú dovolenku možno starostovi poskytnúť len ak nemohol vyčerpať 

dovolenku ani do konca budúceho kalendárneho roku a ak o tom rozhodlo obecné 

zastupiteľstvo. Vzhľadom na uvedené dávam návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo v 

Trenčíne schvaľuje Mgr. Richardovi Rybníčkovi, primátorovi mesta Trenčín vyplatenie 

náhrady platu primátora mesta Trenčín za nevyčerpanú dovolenku za rok 2022 v rozsahu 9 dní 

v sume 2.824 EUR aj 52 centov. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, otváram diskusiu. Pán poslanec Vaňo.“ 
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Bc. Tomáš Vaňo (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, vážený pán primátor, kolegyne, kolegovia, samozrejme, podporím tento 

návrh len taká technická vec, že je tam v tom materiály 14-18 to je ešte staré funkčné obdobie, 

že mal by tam byť 2018-22 predpokladám, že si nebude čerpať dovolenku primátor z 

osemnásteho roku, ale z končiaceho tohto volebného obdobia, čiže 2018 - 2022, ďakujem 

pekne.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Kde to tam je? Ja mám v názve 2018-22. Okej, takže to v pozvánke bolo správne, toto je iné, 

takže, ale ďakujeme za upozornenie.  Áno, to je len chyba tu, ale v materiáli je to správne, ale 

ďakujeme za upozornenie. Ja vám len chcem panie poslankyne, páni poslanci povedať, že celý 

život sa ja osobne riadim takým heslom. Odkedy som teda celý život v zmysle v pracovných 

pozíciách, že charita sa o charite sa nehovorí, charita sa robí, tzn. že vám chcem len povedať, 

že časť týchto finančných prostriedkov nejakým spôsobom určite venujem aj na dobročinné 

účely, ako a kde a komu si už nechám prosím pre seba, len chcem, aby ste vedeli, že časť týchto 

finančných prostriedkov použijem aj pre ľudí, ktorí to potrebujú. Ďakujem. Končí možnosť 

vystúpiť v diskusii, dávam hlasovať uznesenie tak, ako bolo predstavené. Ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 15 

7. Návrh na vysporiadanie nevyčerpanej dovolenky primátora mesta v súvislosti so 

skončením funkčného obdobia 2018 - 2022 v zmysle § 2 ods.2 zákona č. 253/1994 Z. z. o 

právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Mgr. Zuzana Mišáková 
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Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, konštatujem, že tento návrh ste schválili, ďakujem pekne.“ 

/Uznesenie č. 7/ 
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BOD číslo 8 

Návrh na určenie platu primátora 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 8. Návrh na určenie platu primátora predkladá Ján Forgáč, nech 

sa páči.“  

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Vážený pán primátor, vážené dámy, vážení páni predkladám návrh na určenie 

platu primátora mesta Trenčín. Návrh je v súlade s programom hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja mesta Trenčín na roky 2016 až 22 s výhľadom do roku 2040. Na základe 

ostatnej novely zákona o právnom postavení a platových podmienkach starostov a primátorov 

miest patrí primátorovi mesta plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za 

predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 budú 8 zákona č. 253/1994 roku 

zbierky zákonov, čo v podmienkach mesta Trenčín je 3,54 násobok. Na základe § 4 ods. 2 druhá 

veta zákona 253 z 94 roku zbierky zákonov môže Mestské zastupiteľstvo tento plat rozhodnutím 

zvýšiť až o 60%. S prihliadnutím na časový a obsahový rozsah a náročnosť funkcie primátora 

krajského mesta vo štvrtom volebnom období, počas ktorého sa predpokladá realizácia 

strategických projektov mesta v objeme niekoľko desiatok miliónov eur, ako aj v súvislosti s 

prípravou na rok 2026, kedy bude mesto Trenčín Európskym hlavným mestom kultúry a tiež 

vzhľadom na potrebu riešenia pokračujúcej energetickej krízy s výrazným dopadom na 

hospodárenie miest a potreby zabezpečenia finančnej stability mestských financií predkladáme 

návrh na zvýšenie platu primátora mesta o 60%. Dovolím si prečítať návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne určuje Mgr. Richardovi Rybníčkovi primátorovi mesta 

Trenčín podľa zákona číslo 253 z roku 1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov zvýšenie platu o 60 %.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne otváram diskusiu. Končím diskusiu, dám hlasovať o tomto uznesení.“  

Číslo hlasovania: 16 

8. Návrh na určenie platu primátora - 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržali sa: 8 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Ján Forgáč JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško 

Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Zdržali sa: 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel Bc. Mária Machová 

Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega Ing. Ladislav Paška Mgr. Ľubomír Vavruš 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za za 12, zdržali sa ôsmy. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďakujem pekne.“ 

/Uznesenie č. 8/ 
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BOD číslo 9 

Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-2022-98 

(Projektová dokumentácia „Revitalizácia pešej zóny: Hviezdoslavova– Jaselská – 

Vajanského – Sládkovičova“) 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďalej, číslo 9. Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný 

finančný príspevok na prípravu regionálnych projektov kód výzvy IROP projektová 

dokumentácia revitalizácia pešej zóny Hviezdoslavova- Jaselská- Vajanského- Sládkovičova. 

Tento návrh predkladám ja. Je to, je to návrh na to, aby sme dokázali požiadať o preplatenie 

projektovej dokumentácie, revitalizácie tejto pešej zóny, keďže je možnosť, aby aj aj táto vec, 

ktorá bola platená zo zdrojov mesta, bola preplatená z nenávratného finančného príspevku, tzn. 

je veľká šanca, že by sme tieto peniaze mohli získať naspäť do rozpočtu cez nenávratný finančný 

príspevok, preto som predložil túto tento návrh, aby sme mohli o to hneď požiadať a mať šancu 

získať do rozpočtu peniaze. Otváram diskusiu. Končím diskusiu. Mestské zastupiteľstvo v 

Trenčíne schvaľuje uznesenie tak, ako ste ho dostali predložené. Prosím hlasujte, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 17 

9. Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-2022-98 

(Projektová dokumentácia „Revitalizácia pešej zóny: Hviezdoslavova - Jaselská  -

Vajanského - Sládkovičova“) - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová 

Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková 
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Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, konštatujem, že tento návrh ste schválili.“ 

/Uznesenie č. 9/ 
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BOD číslo 10 

Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-2022-98 

(Projektová dokumentácia „Revitalizácia Ul. 1. mája – I. etapa“) 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzam ďalej k bodu číslo 10. Návrh na schválenie predkladania žiadostí mesta Trenčín 

o nenávratný finančný príspevok na prípravu regionálnych projektov kód výzvy IROP. 

Projektová dokumentácia revitalizácia ulica 1. mája prvá etapa, je to vlastne ten istý prípad, 

ktorý bol v predošlom bode. Tiež budeme žiadať o nenávratný finančný príspevok na prípravu 

tohto projektu, resp. ktorá už je pripravená, ale na preplatenie z európskych fondov. Otváram 

diskusiu. Končím diskusiu. Dávam hlasovať o tomto návrhu. Uznesenie tak, ako ste ho dostali 

predložené. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 18 

10. Návrh na schválenie predkladania žiadosti mesta Trenčín o nenávratný finančný 

príspevok na prípravu regionálnych projektov, kód výzvy: IROP-PO7-SC76-2022-98 

(Projektová dokumentácia „Revitalizácia Ul. 1. mája  I. etapa“) - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 10/ 
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BOD číslo 11 

Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa Mesta Trenčín do rád škôl, školských 

zariadení a Mestskej školskej rady 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prichádzame k bodu číslo 11, predkladá viceprimátor Žák. Návrh na delegovanie zástupcov 

zriaďovateľa mesta Trenčín do rád škôl, školských zariadení a mestskej školskej rady. 

Ďakujem.“ 

Patrik Žák B.S.B.A (viceprimátor mesta)  

„Ďakujem za slovo. Tak ako po každých voľbách, teda mesto Trenčín odvoláva a volí, resp. 

deleguje zástupcov zriaďovateľa do rád škôl a školských zariadení mesta. Mesto Trenčín ako 

zriaďovateľ základných škôl, materských škôl, Základnej umeleckej školy a centra voľného času 

v zmysle §25 zákona 596/2003 o štátnej správe školstve a školskej samospráve o zmene a 

doplnení niektorých zákonov deleguje svojich zástupcov do rád škôl, školských zariadení. V 

zmysle citovaného zákona zriaďovateľ určuje aj zloženie a počet členov rád škôl a školských 

zariadení do rád základných škôl s ročníkmi 1-9 Základnej umeleckej školy a Centra voľného 

času deleguje po štyroch svojich zástupcoch. Do rady Základnej školy s ročníkmi 1-4 v 

Materskej školy a Mestskej školskej rady deleguje po dvoch svojich zástupcov. Konkrétne 

návrhy delegovania zástupcov zriaďovateľa sú uvedené v prílohe číslo 2. V súčasných radách 

škôl sú delegovaní aj zástupcovia mesta, ktorým sa skončil poslanecký mandát a z tohto dôvodu 

je potrebné nahradiť poslancami zvolenými v posledných komunálnych voľbách a delegovať 

ďalších zástupcov mesta, ktorí budú presadzovať záujmy zriaďovateľa v školských radách. 

Návrh na uznesenie má 2 časti a teda Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne za prvé odvoláva 

delegovaných zástupcov mesta Trenčín z rád škôl a školských zariadení v mestskej školskej a 

Mestskej školskej rady podľa prílohy číslo 1. A za druhé deleguje zástupcov zriaďovateľa mesta 

Trenčín do rád škôl, školských zariadení a Mestskej školskej rady podľa prílohy číslo 2. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, otváram diskusiu. Pán poslanec Medal, nech sa páči.“ 
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Mgr. Richard Medal (poslanec)  

„Dobrý deň všetkým. Ja nemám k tomu návrhu samotnému nič, len by som chcel veľmi pekne 

poprosiť takto na úvod tohoto volebného obdobia, keby bolo možné sa so školami v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta a teda školskými zariadeniami, o ktorých sa tu jedná nejakým 

spôsobom dohodnúť na zlepšení posielania pozvánok na tieto školské rady, pretože v 

predchádzajúcom období sa stávalo, že sme to dostávali dosť na poslednú chvíľu. Niekedy to 

bolo iba tu v priečinku na podateľni a z podateľni sme nedostali napr. echo, že tam tá zásielka 

uložená je, čo bolo svojho času tiež sľúbené, že sa to bude diať, ale potom nejak to vyšumelo, 

takže chcel by som iba pekne poprosiť, aby sa k nám dostávali tie informácie o pozvánkach na 

tieto školské rady nejak systémovo lepšie. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, ďakujem pekne. To je úloha pre nás dobre, takže budeme to riešiť. Ďakujem, ak sa 

nikto nehlási do diskusie, končí možnosť vystúpiť v diskusii a dávam hlasovať o uznesení tak 

ako bolo predložené. Prosím hlasujte, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 19 

11. Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa Mesta Trenčín do rád škôl, školských 

zariadení a Mestskej školskej rady - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďakujem pekne.“  

/Uznesenie č. 11/ 
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BOD číslo 12 

Návrh na zloženie stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, na voľbu 

predsedov stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne  a na  voľbu ďalších 

osôb  do stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne    

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 12. Návrh zloženia stálych komisií Mestského zastupiteľstva, 

predkladá prvý zástupca primátora Ján Forgáč, nech sa páči.“ 

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ďakujem pekne, vážený pán primátor, vážené dámy, vážení páni, predkladám návrh na 

zloženie stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne na voľbu predsedov stálych 

komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne a na voľbu ďalších osôb do stálych komisií 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Návrh, ktorý predkladáme je v súlade so zákonom o 

obecnom zriadení a so štatútom mesta Trenčín. Dovolím si prečítať návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne volí za A. členov stálych komisií Mestského zastupiteľstva z 

radov poslancov nasledovne. Za prvé, finančná a majetková komisia Peter Hošták MBA, PhD., 

Michal Moško Mgr., MBA, Mgr. Ján Forgáč, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Marián Bohuš. Za 

druhé, komisia životného prostredia dopravy investícií a územného plánovania Mgr. Richard 

Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Ladislav Paška, Mgr. Miloslav Baco a Ing. Ladislav 

Matejka. Za tretie, komisia školstva a mládeže pani Bc. Mária Machová, Petr Žák pardon 

Patrik Žák B.S.B.A., Ing. Miloš Mičega. A za štvrté. komisia športu JUDr. Martin Smolka, Ing. 

Drahoslav Bočák. Za piate, komisia sociálnych vecí a verejného poriadku Eva Struhárová. 

JUDr. Mgr. Naďa Lorencová. Mgr. Ľubomír Vavruš a Mgr. Martina Gabrhelová. Za šieste, 

komisia kultúry a cestovného ruchu Ing. Tomáš Vaňo, Mgr. Martin Petrík, Martin Barčák, Mgr. 

Zuzana Mišáková, DiS.art., Dominik Gabriel a Mgr. Kamil Bystrický. A za B. predsedov stálych 

komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne takto: za prvé Peter Hošták MBA, PhD. predseda 

finančnej a majetkovej komisie. Za druhé Mgr. Richard Medal predseda komisie životného 

prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania. Za tretie Bc. Mária Machová, predseda 

komisie školstva a mládeže. Za štvrté JUDr. Martin Smolka predseda komisie športu. Za piate 

Eva Struhárová predseda komisie sociálnych vecí a verejného poriadku a za šieste Ing. Tomáš 
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Vaňo predseda komisie kultúry a cestovného ruchu a za C ďalšej osoby do stálych komisií 

Mestského zastupiteľstva nasledovne. Za prvé finančná majetková komisia pani Ing. Mária 

Kebísková, PhDr. Erik Kubička MBA. Za druhé komisia životného prostredia, dopravy, 

investícií a územného plánovania Ing. František Matičný, Mgr Sylva Mertanová a Peter 

Mikuláš. Za tretie komisia školstva a mládeže Mgr. Miriam Mičudová a Ing. Veronika Žák 

Sučanská MBA. Za štvrté komisia športu Ľubomír Horný, Mgr. Viliam Čacho, Mgr. Miroslav 

Priehoda. Za piate komisia sociálnych vecí a verejného poriadku Bc. Kristína Milová, Mgr. 

Janka Pondušová. A za šieste komisia kultúry a cestovného ruchu Ľubomír Bobák a Martin 

Potočný. Ďakujem pekne.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, otváram diskusiu. Pán poslanec Mičega, nech sa páči.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Vážený. Vážený, pán primátor, vážené kolegyne, kolegovia, ostatní prítomní, dovoľte mi, aby 

som predložil 1 pozmeňujúci návrh v tohto materiály. To je bod alebo teda Miloš Mičega, ja, 

som navrhnutý do komisie školstva to je bod to je komisia číslo 3. a dovolím si navrhnúť, aby 

som bol preradený do komisie životného prostredia dopravy, investícií a územného plánovania. 

To je komisia číslo 2. Keď sme začínali toto zastupiteľstvo, tak sa mi páčilo v príhovoroch som 

si urobil poznámku slovo tolerancia. Takže ja rešpektujem, že v duchu kresťanských hodnôt, 

tolerancia rešpektovania sme začali toto obdobie. A preto by som vás týmto aj poprosil. Neviem, 

či omylom, možno niektorí neviete, komisia školstva je síce komisia, ktorú pokladám za dôležitú, 

ale nepokladám môj prínos tejto komisie za tak zásadný pre mesto Trenčín a jeho obyvateľov 

ako komisia stavebná. Komisia stavebná životného prostredia územného plánovania je komisia, 

ktorá mi je najbližšia. Neviem, či ste si všimli, je tam navrhnutých do komisie stavebnej 5 ľudí, 

+ traja odborníci, to je 8. V prípade, ak si osvojíte môj pozmeňovací návrh, bolo by to 9 a 

automaticky by tam tým pádom bola možnosť nepárneho počtu členov komisie. To je ďalší taký 

bonus, ktorý týmto dávam vám na vedomie, takže to je môj pozmeňujúci návrh. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, pán poslanec. Ak sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končí možnosť vystúpiť 

v diskusii. Dávam hlasovať o pozmeňovacom návrhu pána poslanca Mičegu tak, ako ho pán 
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poslanec predniesol, prosím hlasujte, ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 20 

12. Návrh na zloženie stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, na voľbu 

predsedov stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne a na voľbu ďalších osôb 

do stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne – Hlasovanie o pozmeňujúcom 

návrhu Ing. Mičegu - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 2 

Proti: 3 

Zdržali sa: 2 

Nehlasovali: 13 

Prítomní: 20 

Návrh nebol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega     

 

Proti: 

Ing. Zuzana Bednárová Mgr. Ján Forgáč 
 Patrik Žák 

B.S.B.A 
  

 

Zdržali sa: 

Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška     

 

Nehlasovali: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Martin Petrík JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo 

Mgr. Ľubomír Vavruš       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za dvaja, proti traja, zdržali sa dvaja, nehlasovali trinásti. Konštatujem, že tento návrh ste 

neschválili. Dávam teraz hlasovať o návrhu komisii tak, ako boli predložené, prosím hlasujte.“  

Číslo hlasovania: 21 

12. Návrh na zloženie stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, na voľbu 

predsedov stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne a na voľbu ďalších osôb 

do stálych komisií Mestského zastupiteľstva v Trenčíne -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 
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Proti: 1 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Proti: 

Ing. Miloš Mičega       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, proti 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 12/ 
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BOD číslo 13 

Návrh na zriadenie dočasnej  komisie MsZ v Trenčíne „Cyklokomisia“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, prechádzame k bodu číslo 13. Návrh na zriadenie cyklokomisie predkladá 

pán viceprimátor Forgáč. Nech sa páči.“  

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ďakujem pekne vážený pán primátor, vážené dámy, vážení páni, predkladám návrh na 

zriadenie dočasnej komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčín cyklokomisia. Tento návrh je v 

súlade so štatútom mesta Trenčín. Komisiu navrhujeme zriadiť v súlade so štatútom mesta 

Trenčín v súvislosti s plánmi na rozvoj cyklodopravy v meste Trenčín ako dočasným poradný 

orgán, ktorého funkčné obdobie je zhodné s funkčným obdobie Mestského zastupiteľstva v 

Trenčíne a navrhujeme vymedziť jej nasledujúce úlohy. Za prvé zaoberať sa riešením 

cyklodopravy v meste Trenčín. Za druhé podieľať sa na koordinácii projektovania cyklistických 

trás v meste Trenčín. Za tretie zaoberá sa edukáciou verejnosti vo vzťahu k mobilite najmä 

cyklodoprave a pešej doprave. A za štvrté spolupracuje s organizáciami zaoberajúcimi sa 

cyklodopravou. Dovolím si prečítať návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne za 

A zriaďuje dočasnú komisiu MsZ v Trenčíne cyklokomisiu, za B volí členov dočasnej komisie 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne cyklokomisie, a to z radov poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne v nasledovnom znení zložení. Za prvej Dominik Gabriel, za druhé 

Patrik Žák B.S.B.A, za tretie Mgr. Richard Medal a za štvrté Mgr. Richard Ščepko. A za C volí 

členov dočasnej komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne cyklokomisie, a to ďalšie osoby v 

nasledujúcom zložení. Za prvé Peter Božík, za druhé Ing. Igor Ševčík a za tretie Ing. Peter 

Piláthy. Za D volí z členov komisie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne cyklokomisie 

nasledujúceho predsedu Mgr. Richard Ščepko. A za E vymedzuje úlohy dočasnej komisie 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne cyklokomisie nasledovne. Za prvé zaoberá sa riešením 

cyklodopravy v meste Trenčín. Za druhé podieľa sa na koordinácii projektovania cyklistických 

trás v meste Trenčín. Za tretie zaoberá sa edukáciou verejnosti vo vzťahu k mobilite najmä 

cyklodoprave a pešej doprave a za štvrté spolupracuje s organizáciami zaoberajúcimi sa 

cyklodopravou. Ďakujem pekne.“ 
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, otváram diskusiu. Pán poslanec Medal, nech sa páči.“  

Mgr. Richard Medal (poslanec)  

„No len drobnosť, si dovolím v tom uznesení opraviť titul pána Ščepka na inžinier.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ja si tiež dovolím upozorniť na jednu chybu. Je to taká technická vec, pojmológia PHSR. 

Možno sa to niekomu zdá byť ako bezpredmetné, ale je to zle - je to aspoň v písomnej forme 

materiálu, ktorý máme, dneska je plán hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja s výhľadom 

na roky tak ako máme schválený. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Pani doktorka Mrázová, to treba dávať ako pozmeňovacie návrhy? Nie. Ja si 

myslím, že to je rovnako upozornenie na to, že to opravíme a... A PHSR tzn. to je toto potom 

poopravujeme vo všetkých materiáloch tak, ako by to malo sa to uvádzať hej, a nech je to 

správne.  Jasné dobre. Takže dávam hlasovať o pozmeňovacom návrhu. Teda končí možnosť 

vystúpiť v diskusii. Dávam hlasovať o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Medala, aby sa 

zmenil pred menom titulu pánovi poslancovi Ščepkovi z magistra na inžiniera. Prosím hlasujte, 

ďakujem“.  

Číslo hlasovania: 22 

13. Návrh na zriadenie dočasnej komisie MsZ v Trenčíne „Cyklokomisia“ – Hlasovanie 

o pozmeňujúcom návrhu Mgr. Medala -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 
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Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Nehlasovali: 

 Dominik Gabriel       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďakujem dávam teraz hlasovať o uznesení aj 

v zmysle schválenej pozmeň aj v zmysle schváleného pozmeňovacieho návrhu. Prosím hlasujte, 

ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 23 

13. Návrh na zriadenie dočasnej komisie MsZ v Trenčíne „Cyklokomisia“ - ako celok so 

schváleným pozmeňujúcim návrhom -   

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška 

Mgr. Martin Petrík Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Nehlasovali: 

JUDr. Martin Smolka       
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, nehlasoval 1, konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďakujem pekne.“  

/Uznesenie č. 13/ 
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BOD číslo 14 

Informácia o základných finančných ukazovateľoch Mesta Trenčín 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prichádzame k bodu číslo 14. Informácia o rozpočtových. Pardon informácie o základných 

finančných ukazovateľoch mesta Trenčín predkladá pani Ing Mária Capová, vedúca útvaru 

ekonomického, nech sa páči.“  

Ing. Mária Capová (vedúca útvaru ekonomického)  

„Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážené panie poslankyne, páni poslanci, vážená pani, 

hlavná kontrolórka, dovoľte mi, aby som vás informovala o základných finančných ukazovateľ 

mesta Trenčín k 30. 9. 2022. Celkový dlh mesta Trenčín k tomuto dátumu bol vo výške 

15.000.000 EUR, čo bolo 277 EUR na jedného obyvateľa mesta, pohľadávky mesta Trenčín k 

uvedenému dátumu boli vo výške 9,2 milióna EUR, pričom táto suma je ovplyvnená 

zaúčtovaním dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta do pohľadávok vo výške 3.000.000 EUR, z 

toho dotácia pre na Mestskú hromadnú dopravu bola vo výške 1,7 miliónov EUR. Tieto budú 

po predĺžení vyúčtovania z pohľadávok odúčtované. Ďalej tieto pohľadávky boli ovplyvnené 

výškou pohľadávok z dane nehnuteľností, z poplatku za komunálny odpad, z nájomného, z 

faktúr a pod. Celková suma dlhu mesta Trenčín definovaná zákonom o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov bola vo výške 10.175.457 EUR, čo bolo 

18,71 % bežných príjmov mesta za rok 2021. K tridsiatemu septembru nebol prijatý schválený 

investičný úver vo výške 2.700.000 EUR jeho časť bola prijatá už k dnešnému dňu vo výške 2,5 

milióna EUR a zbytok bude prijatý do konca roka 2021. Mesto Trenčín hospodárilo k 

uvedenému dátumu s prebytkom vo výške 13,8 milióna EUR, pričom bežné príjmy boli plnené 

na 79 % a bežné výdavky na 65 %, kapitálové príjmy boli plnené na 14 % a kapitálové výdavky 

na 17 % z rozpočtu. Ďakujem.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, otváram diskusiu. Končím diskusiu, dávam hlasovať. Mestské zastupiteľstvo v 

Trenčíne berie na vedomie informáciu o základných finančných ukazovateľoch mesta Trenčín 

k 30. 9. 2022 v zmysle predloženého materiálu. Prosím hlasujte, ďakujem.“  
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Číslo hlasovania: 24 

14. Informácia o základných finančných ukazovateľoch Mesta Trenčín - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Nehlasovali: 

Ing. Miloš Mičega       

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 14/ 
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BOD číslo 15 

Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta    

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Nech sa páči, prechádzame k ďalšiemu bodu číslo 15. Informácie o rozpočtových opatreniach 

vykonaných primátorom mesta. Nech sa páči.“ 

Ing. Mária Capová (vedúca útvaru ekonomického)  

„Ďakujem, dovoľte mi informovať vás, že v súlade so zásadami nakladania s finančnými 

prostriedkami mesta Trenčín vykonal primátor mesta v čase od 28. septembra k dnešnému dňu 

tri rozpočtové opatrenia, tri zmeny rozpočtu. Zmenu rozpočtu číslo 24, číslo 25 a číslo 26. 

Zmena rozpočtu číslo 26 bola schválená 16. novembra, teda po odoslaní materiálu do 

Mestského zastupiteľstva. Všetky zmeny rozpočtu vám boli v súlade so všeobecne záväzným 

nariadením zásady nakladania s finančnými prostriedkami zaslané elektronicky spolu s 

podrobným zhodnotením schválených zmien. K dnešnému dňu boli kompetencie primátora 

mesta na vykonávanie zmien rozpočtu v časti bežných výdavkov vyčerpané na 65 % vo výške 

324.107 EUR. Kompetencie primátora mesta v časti kapitálových výdavkov boli vyčerpané na 

69 % vo výške 957.955 EUR, ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne otváram diskusiu. Končím diskusiu. Dávam hlasovať o uznesení. Mestské 

zastupiteľstvo v Trenčíne berie na vedomie informáciu o rozpočtových opatreniach vykonaných 

primátorom mesta v zmysle predloženého materiálu. Prosím hlasujte ďakujem.“  

Číslo hlasovania: 25 

15. Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

Za: 

Mgr. Miloslav Baco  Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák 
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Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová 

 Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Ing. Ladislav Paška JUDr. Martin Smolka 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

Nehlasovali: 

Ing. Miloš Mičega       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste zobrali na vedomie. Ďakujem pekne, pani 

inžinierka.“  

/Uznesenie č. 15/ 
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BOD číslo 16 

Interpelácie 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Bod číslo 16. Interpelácie, nech sa páči. Končí možnosť vystúpiť v bode interpelácie.“  

 

BOD 17 

Rôzne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 17. Bod Rôzne, nech sa páči.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za seba len chcem popriať všetko dobré všetkým zvoleným predsedom komisie aj členom 

komisií vo vašej práci a chcel som hlavne povedať, že prosím vnímajte to nie ako zamestnanie 

ale vnímajte to ako službu, tzn. to je asi veľmi dôležité. Ďakujem veľmi pekne. Končí možnosť 

vystúpiť v bode Rôzne.“  

 

BOD 18 

Záver 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, ďakujem vám za veľmi dôstojný priebeh aj 

ustanovujúcej schôdze aj pracovnej časti rokovania. Želám vám pekný deň a samozrejme verím, 

že čím skôr budú aktivované komisie ich predsedami tak, aby začali komisie pracovať a stále 

teda platí, že sme v kontakte čokoľvek, by ste potrebovali, píšte komunikujeme. Najbližšie 

Mestské zastupiteľstvo, plánujeme zvolať na 15. decembra. Čiže 15. decembra by malo byť 

najbližšie Mestské zastupiteľstvo. Čas sa samozrejme dozviete aj s bodmi programu, ktoré 

treba, ale prosím, keby ste boli takí láskaví a zaznamenali si do svojho kalendára. Želám vám 

všetko dobre, dávajte si na seba pozor a vidíme sa. Všetko dobre ďakujem dovidenia. Joj. 

Prepáčte ešte prepáčte, preto som zabudol, že ešte okrem toho, že to je tam za. Ešte prosím vás, 
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keď, keď budete mať záujem, tak v sobášnej miestnosti sme aj pre vás pripravili občerstvenie a 

pripravili sme pre vás niečo na pitie a na jedenie, tak ak budete chcieť, tak v sobášnej miestnosti 

vás radi uvidíme. Ďakujem veľmi pekne.“ 

 

 

Dňa ..............................................         Dňa  .............................................. 

 

 

......................................................         ......................................................  

   Mgr. Richard RYBNÍČEK                    Ing. Jaroslav PAGÁČ 

               primátor                  prednosta 

           mesta Trenčín                          Mestského úradu v Trenčíne  

 

 

 

 

OVEROVATELIA: 

 

Dňa  ..............................................         Dňa  .............................................. 

 

 

......................................................          .....................................................  

      JUDr. Martin Smolka                       Dominik Gabriel 

              poslanec                   poslanec 

           mesta Trenčín                                       mesta Trenčín 

 

 

  

 

 

 

Zapísala:   Bc. Dominika Teremová, dotFive s.r.o.    

Kontrolovala:   Mgr. Silvia Havrillová, dotFive s.r.o. 
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Príloha 

Pozmeňujúce návrhy schválené na Mestskom zastupiteľstve dňa 21.11.2022 

 

V bode 13 Návrh na zriadenie dočasnej  komisie MsZ v Trenčíne „Cyklokomisia“ 

bol schválený jeden pozmeňujúci návrh: 

 

V bode b) volí sa slovné spojenie „Mgr. Richard Ščepko“, nahrádza slovným spojením „Ing. 

Richard Ščepko“. 

 


